
1 

 

 
 

Zápis č. 13/2015 z 13. jednání AS FEK ZČU 
ze dne 25. 11. 2015 

 
Přítomní senátoři: Bc. Jana Boučková; PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; RNDr. Mikuláš Gangur, 
Ph.D.; Ing. Jarmila Ircingová, Ph.D.; Kateřina Kabátová, JUDr. Ing. David Martinčík; Ing. Mgr. 
Radka Součková; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D; Bc. David Ženíšek 
 
Omluvení senátoři: Ing. Miroslav Pavlák, Ph.D.; Ing. Lenka Šimonová; Jakub Hazda; Ing. 
Michaela Krechovská, Ph.D.; Martina Mončeková, Ing. Petra Taušl Procházková, Ph.D. 
 
Neomluven: Bc. Ondřej Pelnář 
 
Přítomní hosté: Ing. Hana Kunešová, doc. Ludvík Eger, CSc. 
(dále v textu bez plných titulů) 

 
 

Přítomno: 9 senátorů (9 členů AS FEK bylo přítomno po celou dobu jednání). 
AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 

 
 
Program: 

1. Vyhlášky o přijímacím řízení na akademický rok 2016/2017 
2. Dlouhodobý záměr FEK na 2016 - 2020 
3. Rozpočtová úprava pro rok 2015 
4. Různé 

 
 
Předsedkyně dr. Egerová přivítala všechny přítomné senátory a hosty na 13. jednáním AS FEK. 
V úvodu informovala o změnách ve složení senátu. Uskutečnily se doplňovací volby do 
studentské části, nově nastupuje do AS FEK Kateřina Kabátová. Další změna se týká volební 
části akademických pracovníků. Mandátu se vzdala Ing. Jitka Zborková, Ph.D., na její místo 
nastupuje Ing. Petra Taušl Procházková, Ph.D. Následně předsedkyně AS FEK seznámila 
senátory s navrženým programem jednání, který byl doplněn o další bod jednání Rozpočtová 
změna pro rok 2015. O toto doplnění požádal vedoucí katedry KMO z důvodu nutnosti 
spolufinancování projektu Cíl 3 z katedry KMO. Zakázka projektu je evidována na středisku 
SPA, proto musí dojít k rozpočtové změně mezi těmito dvěma středisky. Poté předsedkyně 
jmenovala 2 skrutátory – senátora Gangura a senátora Martinčíka a předložila k hlasování 
návrh programu jednání. 
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Schválení programu jednání: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 13. jednání AS FEK. 
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 

 

1. Vyhlášky o přijímacím řízení na akademický rok 2016/2017 

Předsedkyně AS FEK dr. Egerová předala slovo paní proděkance Kunešové, která stručně 
představila a vysvětlila změny v podmínkách přijímacího řízení do bakalářských studijních 
programů pro ak. rok 2016/2017 a následně i do navazujících magisterských studijních 
programů pro ak. rok 2016/2017. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 8DV/2015 děkana FEK ZČU v 
Plzni – Přijímaní ke studiu do bakalářských studijních programů na Fakultě ekonomické ZČU v Plzni 
pro akademický rok 2016/2017.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Vyhlášku č. 9DV/2015 děkana FEK ZČU 
v Plzni – Přijímaní ke studiu do navazujících magisterských studijních programů na Fakultě 
ekonomické ZČU v Plzni pro akademický rok 2016/2017.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 
 

 
2. Dlouhodobý záměr FEK na 2016 - 2020 

Předsedkyně AS FEK konstatovala, že DZ FEK byl projednáván již na minulém jednání AS FEK. 
Předala slovo proděkanovi Egerovi, který stručně shrnul poslední změny dokumentu, které 
iniciovali členové VR FEK. Zmínil, že do předložené verze byly zapracovány rovněž připomínky 
senátorů z minulého projednávání dokumentu. 

K tomuto bodu nebyla další diskuse. Předsedkyně AS FEK následně nechala hlasovat. 
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Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje Dlouhodobý záměr Fakulty ekonomické ZČU 
v Plzni do roku 2020.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 
3. Rozpočtová úprava FEK 2015 

Předsedkyně AS FEK předala slovo dr. Tlučhořovi, který stručně vysvětlil žádost o schválení 
rozpočtové úpravy ve výši Kč 160 000 mezi katedrou KMO a střediskem SPA. 

 
 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU schvaluje rozpočtovou úpravu rozpočtu FEK pro rok 
2015.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  8 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 
4. Různé 

 
Předsedkyně seznámila senátory s předběžnými výsledky voleb do AS ZČU na následující 
období.  
Předsedkyně informovala senátory, že v prosinci 2015 a lednu 2016 se pravděpodobně 
jednání pléna AS FEK neuskuteční, nicméně bude třeba schválit vyhlášky k přijímání do 
doktorského studijního programu na FEK pro akademický rok 2016/2017. Z tohoto důvodu 
budou senátoři požádáni o schválení těchto vyhlášek per rollam. 
 
Další jednání pléna AS FEK se uskuteční ve středu 17. 2. 2016 v 13.00 hod.  
 
Na závěr předsedkyně AS FEK poděkovala za účast a ukončila jednání. 
 
 
V Plzni dne 27. 11. 2015 
 
Zapsala: Ing. Mgr. Radka Součková, tajemnice AS FEK 
Doplnila a schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 


